



INSTITUTIONS & STRATEGIES NEWS

- November 2015 -



ConvergX™ February 9-11 Canada, 2016

The first Global Defence and Energy Conference

Institutions & Strategies can assist you throughout the 1st Canadian Conference ConvergX™ which will bring together the Aviation industry, Energy, Security-Defense to develop strategic relationships.

An opportunity for you to increase your international positioning.

Institutions & Stratégies peut vous accompagner à la 1er Conférence canadienne ConvergX™ qui rassemblera l'industrie aéronautique, Energie, Sécurité-défense pour développer des relations stratégiques.

Une opportunité pour vous permettre d'accroître votre positionnement à l'international.

[Learn more... http://www.institutions-strategies.com/convergx-9-11-fevrier-2016-canada/](http://www.institutions-strategies.com/convergx-9-11-fevrier-2016-canada/)

I&S speed up its international services.



Christian Sylva (Chairman of ECCO) and Chantal Dagnaud (I&S CEO and ECCO Board member) | William Ramutla (Trade and Industry director Republic of South Africa) and Chantal Dagnaud (I&S CEO)

ECCO's Symposium #11

During the last ECCO symposium in London in presence of Lord Howe, the Minister of State in the UK Ministry of Defence and Deputy Leader of the House of Lords, Institutions & Strategies had the opportunity to reinforce its strategic relationships with some partners, like the director of the Trade and Industry Department of South Africa William Ramutla (cf picture).

Learn more... <http://www.institutions-strategies.com/english-ecco-symposium-11/?lang=en>

Au cours du dernier colloque ECCO qui s'est tenu à Londres en présence du Ministre de la Défense et représentant de la Chambre des Lords, Lords Howe, I&S a eu l'occasion de renforcer des relations stratégiques avec des délégués de plusieurs pays pratiquant les offsets (ex: dialogue établi avec le directeur du Ministère de l'Industrie et du commerce de l'Afrique du Sud, William Ramutla (cf photo).



The World Bank publishes ECCO's Cross-Analysis of Offset Practices draft

The World Bank decided to put the draft book on offsets for comments on the World Bank website until May 2016 (<http://globalforumljd.com/events/2015/report-cross-analysis-offsets-practices>).

During the Law Justice and Development Week in Washington, few printed copies had been available at the Global Forum exhibition booth.

Learn more ... <http://www.institutions-strategies.com/english-world-bank-draft-book-on-offset-practices/?lang=en>

La Banque mondiale a profité de sa semaine annuelle de Droit, Justice et Développement (LJD Week) pour annoncer la mise en ligne sur son site Internet, du projet de livre sur les pratiques des offsets. Projet porté par le groupe de travail ECCO/ World Bank depuis 2 ans visant à recenser les pratiques offsets dans 10 pays. (<http://globalforumljd.com/events/2015/report-cross-analysis-offsets-practices>): ouverture pour commentaires jusqu'en Mai 2016.



International Partnerships

During Classe Export trade show held in Lyon, Institutions & Strategies has consolidated and expanded partnerships with Canadian officials.

As result, Institutions & Stratégies will attend the roundtable on international and European funding opportunities at the next Business Convention organized by CCI French- Canada (Montreal, March 21-22) and so at the Class Export Montreal (25-26 may).

Institutions & Stratégies a consolidé les partenariats avec les institutionnels Canadiens lors du Salon Classe Export qui s'est tenu à Lyon.

Résultat: invitation à intervenir à la table ronde des solutions de financements internationaux et européens lors de la prochaine Convention d'affaires organisée par la CCI française au Canada (Montréal, Mars 21-22) et également à Classe Export Montréal (25-26 mai).



Institutions & Strategies® is a services company specialized in European and International Fundraising; Public Affairs and Economic Diplomacy; International Technological Partnerships

En application du code de la propriété intellectuelle, toute reproduction totale ou partielle est strictement interdite sans autorisation écrite d'Institutions&Stratégies.

Conception graphique : Institutions & Stratégies

Rédaction : **Mariana Barbosa**

Cabinet Institutions&Stratégies, N° Siret : 805 234 630- Code APE 7022Z

© 2015 Institutions & Stratégies 66 Avenue Des Champs-Élysées, 75008 Paris